
PROTOKÓŁ NR IV/2024 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

w dniach 12 sierpnia 2024 r. - 13 sierpnia 2024 r. 
 
Obrady rozpoczęto  w dniu 12 sierpnia 2024r.  o godz. 13:00 z przerwą .   

Wznowienie obrad w dniu 13 sierpnia o godz. 15:30 -  zakończono o godz. 17:20 . 

 
W dniu 12 sierpnia 2024 na ogólną liczbę radnych obecnych było 14 radnych zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni Radni: Przemysław 

Stefan Zweigert  

W dniu 13 sierpnia 2024 na ogólną liczbę radnych obecnych było 13 radnych zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni Radni: Bartosz Dariusz 

Kubicki,  Przemysław Stefan Zweigert.  

 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 

• Grzegorz Ambroziak   - Burmistrz Gminy Żychlin, 

• Zbigniew Gałązka    - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 

• Iwona Śmietanka    - Radca prawny, 

• Barbara Studzińska    - Zastępca Miejskiej Komisji Wyborczej                                
        w Żychlinie,  

• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności.  
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Agnieszka Sidwa. 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy Żychlin – Grzegorza 

Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza, i Radcę Prawnego, Sołtysów i Przewodniczących 

Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady  

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 

podejmowania uchwał.  

Przewodnicząca Rady – zaproponowała przerwę w obradach z uwagi na problemy 

techniczne uniemożliwiające prowadzenie transmisji online i wznowienie obrad sesji z tym 

samym porządkiem w dniu 13 sierpnia 2024r. od godziny 15:30  

Radni jednogłośnie przyjęli propozycję Przewodniczącej Rady oraz przyjęli wniosek 

przedstawiciela OSP w Żychlinie o możliwość zabrania głosu podczas procedowania projektu 

uchwały w przedmiocie „zmiany Uchwały nr LXXVIII/391/2024 Rady Miejskiej w Żychlinie  

z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu.” 

 

Wznowienie obrad w dniu 13 sierpnia  2024 r. 

Przewodnicząca Rady – Pani Agnieszka Sidwa przystąpiła do wznowienia obrad 

sesji rady powitała radnych, Burmistrza Gminy Żychlin – Grzegorza Ambroziaka, Zastępcę 

Burmistrza, i Radcę Prawnego, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 

osoby przybyłe na obrady Rady.  



Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 

podejmowania uchwał.  

 

Do porządku obrad zgłoszono następującą zmianę: 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin zgłosił wniosek, aby w punkcie 3 porządku 

obrad „Podjęcie uchwał w sprawach:” zdjąć z obrad podpunkt e) o brzmieniu: 

„e) zmiany Uchwały nr LXXVIII/391/2024 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 lutego 2024 r.  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaka ratownika 

ochotniczej straży pożarnej w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu 

lub ćwiczeniu,” 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku. 

Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin w sprawie zmiany porządku obrad, aby  

w punkcie 3 porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawach:” zdjąć z obrad podpunkt  

e) o brzmieniu:  

„e) zmiany Uchwały nr LXXVIII/391/2024 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia  

28 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaka 

ratownika ochotniczej straży pożarnej w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniu lub ćwiczeniu”  - głosowało 13 radnych (Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, 

Marek Grzegorz Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Leszek Kwiatkowski, 

Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław Szymański, Daniel 

Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Rafał Zajączkowski) 

przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Złożenie ślubowania przez Radnego Rady Miejskiej w Żychlinie. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2024 rok, 

b) o zmianie Uchwały Nr LXXVI/380/2024 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 stycznia 

2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

c) zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu, 

d) ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie, 

e) zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych  

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

f) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

4. Sprawy różne. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr III/2024 z dnia 21 czerwca 2024 r. 

6. Zakończenie obrad. 



Przewodnicząca Rady poprosiła  Zastępcę Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej, 

panią Barbarę Studzińską, o wręczenie Panu Radnemu, Rafałowi Zajączkowskiemu, 

zaświadczenia o wyborze. 

 

Do p-tu 2. Złożenie ślubowania przez Radnego Rady Miejskiej w Żychlinie 

Przewodnicząca Rady - Pani Agnieszka Sidwa poinformowała, że na podstawie art. 
23a ustawy o samorządzie gminnym Radni przed przystąpieniem do wykonywania mandatu 
składają ślubowanie. Zgodnie z ustawą ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu 
roty wywołani kolejno Radni powstają i wypowiadają słowo: „ŚLUBUJĘ”. 
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „TAK  MI  DOPOMÓŻ  BÓG”. Radni 

nieobecni na pierwszej sesji rady gminy oraz radni, którzy uzyskali mandat w czasie trwania 

kadencji, składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której są obecni. W związku z tym 

odczytała rotę ślubowania, a następnie poprosiła Radnego Rafała Zajączkowskiego 

o powstanie i złożenie ślubowania. Rady Rafał Zajączkowski złożył ślubowanie.  

 

Do p-tu 3 Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2024 rok, 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP i omówiony na wspólnym, posiedzeniu komisji rady.  Poprosiła Pana 
Burmistrza o wprowadzenie do przedmiotowego projektu uchwały.  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał  obszernego wprowadzenia do 
projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady – otworzyła dyskusję do przedmiotowego projektu uchwały.  

Pan Radny Marek Kaczmarek – zapytał dlaczego my jako radni nie dostaliśmy 
szczegółowych wyliczeń, na co zostaną przeznaczone środki w kwocie  2,5 miliona ? Wiemy, 
że potrzebne jest 2,5 miliona. A dlaczego nie 5, nie 10, żeby wykonać inne inwestycje? 
Dlaczego my jako radni nie dostajemy dokładnych wyliczeń? Ile na spłatę inwestycji, deficytów 
za wodę, ile zalegamy pracownikom i tak dalej ?  

Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza – udzielił wyjaśnień w zakresie niezbędnych 

środków, które będą zabezpieczone dla PWiK.  

Pan Radny Marek Kaczmarek – zapytał, czy te 2,5 miliona zawiera jakiś bufor 

bezpieczeństwa w razie awarii, bo wiadomo, wodociągi to nie tylko oczyszczalnia. Mamy też 

stację uzdatniania wody, która jest w stanie jakim jest ?   

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poinformował, że środki po otrzymaniu 

kredytu w pełnej wysokości nie zostaną przekazane spółce. Będą przekazywane partiami 

sukcesywnie w zależności od potrzeb.  A  jeśli by doszło do awarii, bo to są urządzenia, które 

pracują w ruchu ciągłym, wówczas będziemy, mogli chwilowo z tych środków skorzystać. 

Dodatkowo omówił  kwestię możliwości odzyskania VAT-u przez PWIK.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2024 rok 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 rok  

głosowało  - 11 radnych  (Kamil Falkowski, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Leszek 



Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 

Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Rafał Zajączkowski) 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   2 radnych  (Grzegorz Jan Dąbek, Marek Grzegorz Kaczmarek). 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2024 rok. 

Uchwała Nr IV/16/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

b) o zmianie Uchwały Nr LXXVI/380/2024 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                           

15 stycznia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 

eSesja i na stronie BIP i omówiony na wspólnym, posiedzeniu komisji rady. Poprosiła Pana 

Burmistrza o wprowadzenie do przedmiotowego projektu uchwały.  

 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, że zmiany zachodzące  

w WPF są konsekwencją podjętej uchwały w sprawie zmiany w budżecie, dodatkowo 

poinformował, że  WPF jest tym dokumentem, który zabezpiecza i wskazuje, jakie są relacje 

dochodów do wydatków oraz zaciągniętych zobowiązań.    

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr 

LXXVI/380/2024 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 stycznia 2024 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Za podjęciem uchwały w sprawie o zmianie Uchwały Nr LXXVI/380/2024 Rady Miejskiej                       

w Żychlinie z dnia 15 stycznia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

głosowało  - 11 radnych  (Kamil Falkowski, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Leszek 

Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 

Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Rafał Zajączkowski) 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   2 radnych, ( Grzegorz Jan Dąbek, Marek Grzegorz Kaczmarek) 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

LXXVI/380/2024 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 stycznia 2024 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 

Uchwała Nr IV/17/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

c) zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu, 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP i omówiony na wspólnym, posiedzeniu komisji rady.  Poprosiła Pana 
Burmistrza o wprowadzenie do przedmiotowego projektu uchwały.  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał  wprowadzenia do projektu 

uchwały informując, że jest to trzecia w bloku uchwał dotycząca zmiany budżetu.  



Uchwała, która już ujmuje całą procedurę związaną z ogłoszeniem przetargu, dotycząca 

zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu. 

 

Pan Radny Marek Kaczmarek – zwrócił uwagę na poziom zadłużenia gminy określając 

wskaźniki. Odniósł się również w kwestii zadłużania i wyglądu miasta porównując gminę 

Żychlin z miejscowościami ościennymi Kutno, Lubień Kujawski.    

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin- udzielił wyjaśnień.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetu, 

 

Za podjęciem  uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu głosowało  – 12 radnych (Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Janusz 

Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Leszek Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, 

Sylwia Sobierańska, Stanisław Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Rafał 

Zajączkowski 

„przeciw”  -   1 radny,  (Marek Grzegorz Kaczmarek) 

„wstrzymało się” -   0 radnych 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu. 

  

Uchwała Nr IV/18/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

d) ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 

eSesja i na stronie BIP  i odczytała przedmioty projekt uchwały .  

Przewodnicząca Rady – Agnieszka Sidwa poinformowała, że składy osobowe Komisji Rady 

pozostają tak jak dotychczas z wyjątkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.  

Do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji swój akces zgłosił radny Rafał Zajączkowski, 

który dziś złożył ślubowanie. Natomiast do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

akces zgłosili radni Daniel Turyk i Rafał Zajączkowski.  Radni podtrzymali swój akces do pracy 

w komisjach jak wyżej i wyrazili zgodę na kandydowanie. Jednocześnie pozostali radni również 

potwierdzili swój akces do pracy w komisjach, do których byli powołani.  

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia składu 

osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie. 

Za podjęciem  uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Żychlinie   głosowało      - 13 radnych (Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek 

Grzegorz Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Leszek Kwiatkowski, Justyna 

Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław Szymański, Daniel Turyk, 

Krzysztof Wojtalewicz, Rafał Zajączkowski)  
przeciw”     -   0 radnych,  

„wstrzymało się”    -   0 radnych. 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie w sprawie ustalenia 

składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie 

 

Uchwała Nr IV/19/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

f) zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych  

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP i omówiony na wspólnym, posiedzeniu komisji rady.  Poprosiła Pana 
Burmistrza o wprowadzenie do przedmiotowego projektu uchwały.  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał  wprowadzenia do projektu 

uchwały.  

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zasad przeznaczania do 

sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 

szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

 
Za podjęciem  uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych  

– głosowało   – 13 radnych ( Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 

Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Leszek Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, 

Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof 

Wojtalewicz, Rafał Zajączkowski)  
przeciw”     -   0 radnych,  

„wstrzymało się”    -   0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad 

przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 

oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych. 

 

Uchwała Nr IV/20/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP i omówiony na wspólnym, posiedzeniu komisji rady.  Poprosiła Pana 
Burmistrza o wprowadzenie do przedmiotowego projektu uchwały.  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin  - dokonał  wprowadzenia do projektu 

uchwały  



Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

głosowało   - 13 radnych  (Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 

Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Leszek Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, 

Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof 

Wojtalewicz, Rafał Zajączkowski).  

przeciw”     -   0 radnych,  

„wstrzymało się”    -   0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie nieruchomości. 

 

Uchwała Nr IV/21/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Do p-tu 4. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Rady – Agnieszka Sidwa poprosiła o zabieranie głosu.  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia i uściślenia 

informacji w aspekcie wnoszonych przez radnych pism z tytułem „ interpelacja”,  które w swoim 

znaczeniu są wnioskami do zmiany budżetu bądź zapytaniami. Omówił zasady i tryb 

udzielania odpowiedzi na przedmiotowe wnioski i zapytania.  

Pan Radny Marek Kaczmarek zwrócił się do Przewodniczącej Rady, aby pisma kierowane 

do Rady były również przesyłane radnym to pozwoli na poznanie problemów mieszkańców.  

Przewodnicząca Rady – Agnieszka Sidwa poinformowała, że jeśli wpływają pisma do Rady 

Miejskiej są odczytywane na sesji rady a następnie są dostępne w biurze rady i radny może 

się z nimi zapoznać. Jednocześnie poinformowała, że na wszystkie pisma z tytułem wniosek, 

zapytanie, które zostały przesłane do Przewodniczącej Rady udzielono odpowiedzi.    

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin omówił zasady i tryb postępowania  

z pismami, które w swej treści wnioskują o informację publiczną przetworzoną. Odniósł się  

również do pism składanych anonimowo.    

Przewodnicząca Rady – Agnieszka Sidwa zapoznała radnych z treścią art. 24 ustawy  

o samorządzie gminnym. Omówiła tryb realizacji odpowiedzi na pisma, które nie stanowią  

kompetencji Rady.  

Pan Stanisław Szymański – Wiceprzewodniczący Rady odniósł się w przedmiocie 

chodnika w miejscowości Pasieka informując, że dokonał opryskania zarośniętej części 

chodnika i uprzątnie uschnięte zachwaszczenie. Jednocześnie zaapelował do mieszkańców  

Pasieki, żeby nie donosili, że jest zarośnięty chodnik, tylko niech każdy przyłoży się do 

utrzymania go należytym stanie.  Nadmienił, że chodnik poprawił wizerunek miejscowości i nie 

jedna wieś chciałaby mieć taki chodnik. Zaapelował do mieszkańców, którzy mają  grunty bądź 

posesje przy wymienionym chodniku zadbali o niego.  Poinformował również o wielkiej dziurze 

w drodze na wysokości posesji Pana Dziankowskiego. Nadmienił również o problemie 

mieszkanki ul. Stawowej w przedmiocie nielegalnego wysypiska śmieci, który został już 



rozwiązany. Zwrócił również uwagę na teren pomiędzy Panem Malanowskim a Firmą ADDEV 

Materials.  

Pan Radny Kowalski Józef poddał pod propozycję aby, rozważyć możliwość pełnienia  

dyżurów przez przewodniczących komisji. Wniósł również o opryskanie ronda ponieważ 

pojawiły się chwasty. Zwrócił uwagę na ubytek płytek chodnikowych na ulicy Kościuszki i 

obcięcie wystających krzaków.   

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin - temat będzie przedmiotem dyskusji na 

komisjach.  

Pani Jadwiga Melcher Przewodniczącą  Zarządu Osiedla Nr 2 w Żychlinie -  wniosła,  

że ul. Sienkiewicza jest w stanie krytycznym liczne dziury i doły. Nadmieniła, że ruch na tej 

ulicy pozwala wszystkim tonażom na poruszanie się zaznaczyła, że zniknęły wszystkie znaki 

ostrzegawcze.  Prosi o  ustawienie znaków  w zakresie ograniczenia wjazdu na ulicę ciężkich 

tonaży od strony Waryńskiego i Żeromskiego. Ponadto zwróciła uwagę na zabezpieczenie 

ulicy przed okresem zimowym. Następnie zwróciła  uwagę na jakość wody /mleko/ po 

podłączeniu wodociągu na ulicy.  Kolejny problem jaki poruszyła to brudna Aleja Kasztanowa.     

Zastępca Burmistrza - Zbigniew Gałązka udzielił wyjaśnień. 

Pani Radna Justyna Rapsiewicz  wniosła o przycięcie krzewów, które wrastają już na drogę, 

na drodze gminnej Budzyń, Grabie. Jednocześnie wniosła o wystąpienie do Powiatu aby 

również dokonano przycięcia krzewów na  drogach od Budzynia przez Śleszynek, Wolę  

Popową i Grabie. Taka sytuacja powoduje, że są odcinki dróg gdzie dwa auta nie mogą się 

nawet ze sobą minąć zaznaczyła również, że pobocza tych dróg są dziurawe.  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poinformował, że dokonamy zgłoszenia.  

Radny Krzysztof Wojtalewicz poinformował o bolączkach mieszkańców ul. Sannickiej, 

Wiejskiej, Blizińskiego w związku z prowadzonymi pracami z remontem  drogi na  

ul. Sannickiej. Podniósł  również kwestę utraty dochodów przez przedsiębiorców a dokładnie 

przez sklep, który jest położony  przy ulicy Sannickiej. Wniósł zapytanie czy Rada czy Gmina 

może zrezygnować z opłat, które te sklepy uiszczają na rzecz podatków ? Złożył wniosek od 

mieszkańców dotyczący  naprawienia ławek wzdłuż ulicy Al. Racławickie oraz połatania 

parkingu przy cmentarzu, szczególnie dziury po prawej stronie.   

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił wyjaśnień w zakresie 

wykonywanych robót budowalnych i utrudnień z tym związanych. Udzielił wyjaśnień w zakresie 

umorzeń podatków.  

Pan Radny Kowalski Józef zwrócił uwagę na jeżdżące tiry ulicą Narutowicza uważa, że na 

ma takiej możliwości. Ponadto zwrócił uwagę na urządzających sobie użytkowników drogi tzw. 

korridy i rodeo.  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – udzielił wyjaśnień i jednocześnie 

zaproponował, aby zaprosić Pana Komendanta Policji na Sesję Rady by móc mu przekazać 

wszystkie bolączki.  

Pan Radny Stanisław Szymański poprosił o wycinkę samosiewów przy kościele ale na 

terenie gminnym .   

Pan Radny Rafał Zajączkowski wniósł przypomnienie w przedmiocie drogi od ulicy 

Narutowicza 85F do bramy technicznej stadionu miejskiego.  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił wyjaśnień. 



Przewodnicząca Rady Agnieszka Sidwa – odczytała wniosek mieszkańców ”Prosimy                            
o dokonanie przeglądu i naprawy fontanny w Żychlinie. Fontanna nie działa prawidłowo, są 
uszkodzone dysze od podawania wody. Gmina wydała pieniądze na remont fontanny, ale efekt 
jest krótkotrwały”. 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – udzielił wyjaśnień. 

 

Do p-tu 5. Przyjęcie Protokołu Nr III/2024 z dnia 21 czerwca 2024 r. 

 

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołów przez Radę. 
 
 
Do p-tu 6. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
 
Zamknęła IV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 

 
 
 
Protokolant:                                                                       Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
J. Stasiak  
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